

BELGISCHE SENAAT**ZITTING 1971-1972.**

31 MEI 1972.

Ontwerp van wet tot wijziging van de provinciale wet met betrekking tot de benoeming van de provinciale griffiers.

AMENDEMENT
VAN DE H. Leo VANACKERE.

ARTIKEL 1.

De eerste alinea van dit artikel te vervangen als volgt :

« In het tweede lid van artikel 4 van de provinciale wet worden de woorden « de griffiers worden door de Koning voor een termijn van zes jaar benoemd uit een lijst van drie kandidaten, door de deputaties der provinciale raden opgemaakt; zij kunnen, op aanvraag van die deputaties, door de Koning ontslagen worden », vervangen door de woorden « de griffiers worden door de Koning benoemd en ontslagen. »

Verantwoording.

Toen de wetgever in 1836 voorzien heeft in een benoeming voor een beperkte termijn van de provinciale griffiers en in de tussenkomst van de bestendige deputatie bij hun benoeming en ontslag, dan zat zeker de bedoeling voor het vertrouwen te beveiligen dat de provinciale autoriteit moet kunnen hebben in een ambtenaar die zo intiem betrokken is bij haar activiteiten. Aangezien de periodiciteit van de benoeming nu wordt opgegeven, verliest de tussenkomst van de bestendige deputatie bij benoeming en ontslag, welke tussenkomst enkel een corollarium van deze periodiciteit was, alle grond.

Leo VANACKERE.

R. A 7927*Zie :**Gedr. St. van de Senaat :*

- 289 (Zitting 1968-1969) : Ontwerp van wet.
361 (Zitting 1971-1972) : Verslag.

SÉNAT DE BELGIQUE**SESSION DE 1971-1972.**

31 MAI 1972.

Projet de loi modifiant la loi provinciale en ce qui concerne la nomination des greffiers provinciaux.

AMENDEMENT PROPOSE
PAR M. Leo VANACKERE.

ARTICLE 1^{er}.

Remplacer l'alinéa 1^{er} de cet article par la disposition suivante :

« Au 2^e alinéa de l'article 4 de la loi provinciale, les mots « les greffiers sont nommés par le Roi pour le terme de six ans, sur une liste triple de candidats, formée par les députations des conseils provinciaux; ils peuvent être révoqués par le Roi sur la demande desdites députations » sont remplacés par les mots : « les greffiers sont nommés et révoqués par le Roi. »

Justification.

Lorsque le législateur de 1836 décida que les greffiers provinciaux seraient nommés pour une durée limitée et que la députation permanente interviendrait dans leur nomination et leur révocation, son intention était assurément de préserver la confiance que les autorités provinciales doivent pouvoir accorder à un fonctionnaire aussi intimement associé à leurs activités. A présent que l'on abandonne la périodicité de la nomination, l'intervention de la députation permanente dans la nomination et la révocation, qui n'était qu'un corollaire de cette périodicité, perd toute raison d'être.

R. A 7927*Voir :**Documents du Sénat :*

- 289 (Session de 1968-1969) : Projet de loi.
361 (Session de 1971-1972) : Rapport.